
Kakor je bilo po časnikih naznanjeno, skli
cal je dne 10. maja t. 1. deželni poslanec dr. 
I v a n Dečko svoje volilce v Ljutomer, da bi 
prvi račun dal o svojem delovanji v graškem 
deželnem zboru. Volilcev se je v Vaupotičevi 
gostilni zbralo nad sto in precej obilno število 
je bilo navzočih tudi drugih narodnjakov, ki 
so g. poslanca navdušeno sprejeli, pazljivo po
slušali in na koncu izvrstnega govora mu iz
rekli svojo hvalo in popolno zaupanje. Bivši 
poslanec gosp. Ivan Kukovec je predstavil dr. 
Dečka. 

Poslanec dr. Dečko je v začetku svojega 
govora razložil neugodne razmere za Slovence 
v Gradci. Slovenci imajo v primeri s številom 
ljudi in svoto davkov premalo poslancev v de
želnem zboru, nimajo nobenega zastopnika v 
deželnem odboru in nobenega uda v deželnem 
šolskem svetu. Zato so slov. poslanci premiš
ljevali, ali bi ne bilo bolje tudi deželnem zboru 
hrbet obrniti. Po daljšem razgovarjanju so skle
nili ostati, ker bi sicer zapustili edino torišče, 
kjer slobodno brez strahu objavljajo krivice, 
ki bi se Slovencem godile ter so tako rekoč 
„huda vest" v deželnem zboru za vse tiste, ki 
Slovencem njihove pravice kratijo. 

Razun tega pa so itak slov. poslanci že 
lani nekaj dosegli. Prisilili so nemške poslance, 
da se je spremenil upravilni red toliko, da za
more že 6 poslancev samostalne predloge sta
viti in da vsaj enega slovenskega poslanca 
morajo v vsak odsek voliti, dosegli so želez
nico po Savinjski dolini, ki se že stavi, pote
govali so se za spremembo lovske postave, ki 
se mora spremeniti na korist sadjerejcem, ka
terim so zlasti letos zajci veliko škode naredili. 

Dalje so se slov. poslanci krepko upirali 
ponemčevanju po šolah in uradih in glede na 
uradovanje so vsaj toliko dosegli, da uradi mo
rajo na slovenske uloge slovenski odgovarjati. 
Razloživši naposled namen „šulvereina" in „Siid
marke" je g. poslanec s krepkimi besedami spod
bujal navzoče, naj se možko branijo teh nava
lov, dokler se ne vresniči i aša želja, da bi se 
Slovenci v eno upravno si lpino združili, za 
kar se moramo vedno potegovati pod našim 
geslom: „Vse za vero, dom, cesarja". 

Po dokončanem govoru še so se izjavile 
želje, naj bi se viničarski red našim razmeram 
primerno prenaredil in nova žganjarska postava 
spremenila. G. Kukovec je naznanil, da je on 
sam pri obravnavi viničarskega reda ugovarjal 
pa ni ničesar dosegel, žganjarska postava pa 
se je naredila v državnem zboru in se more le 
tam spet spremeniti. Potem se je še enkrat za
hvalil g. poslancu, g. vladnemu zastopniku, c. 
kr. komisarju Bouvardu, za njuni trud ter skle
nil zbor z navdušenim živio ! 

Volilni shod v Ljutomeru. čitalnični pevci so zapeli nekatere pesmi, 
godba pa še je do poznega večera sodelovala 
pri prosti zabavi, ki se je še potem vršila, ko 
je bil že g. poslanec dr. Dečko odšel domov v 
Središče. 


